

BayernInvest Luxembourg S.A.
6 B, rue Gabriel Lippmann
L-5365 Munsbach
R.C.S. Luxembourg B 37.803

Mitteilung an die Anteilhaber des
SWISS HEDGE
R.C.S. Luxembourg K 1046
(nachfolgend der „Fonds“)

Teilfonds	Klasse	ISIN	WKN
SWISS HEDGE - Twintrade	D-EUR	LU0700553844	A1JNWM
SWISS HEDGE - Twintrade	D-USD	LU0700553927	A1JNWN
SWISS HEDGE - Twintrade	D-CHF	LU0700554149	A1JNWP

Die BayernInvest Luxembourg S.A. als Verwaltungsgesellschaft des Fonds informiert hiermit die Anteilhaber im Nachgang zu der vorherigen Mitteilung über die Einleitung der Liquidation vom März 2018 über den derzeitigen Stand des Liquidationsverfahrens.

Zum 27. April 2018 wurde der im Fonds bestehende Swap geschlossen. Somit ist der Fonds zu 100% in Cash investiert. In Erwartung noch ausstehender Zahlungen an den Fonds kann die Liquidation nicht abgeschlossen werden. Das Liquidationsverfahren wird daher im Einklang mit der Luxemburger Gesetzgebung fortgeführt und abgeschlossen, sofern alle Zahlungen auf dem Fondskonto verbucht wurden.

Nach dem vollständigen Eingang der Zahlung wird der Liquidationserlös in den kommenden Tagen an die Anteilhaber ausgezahlt.

Die Anteilhaber werden per Mitteilung über den Abschluss des Liquidationsverfahrens informiert.

Munsbach, im Mai 2018

Der Verwaltungsrat

BayernInvest Luxembourg S.A.
6 B, rue Gabriel Lippmann
L-5365 Munsbach
R.C.S. Luxembourg B 37.803

Notice to unitholder of
SWISS HEDGE
(the „fund“)

Fund	Category	ISIN	WKN
SWISS HEDGE - Twintrade	D-EUR	LU0700553844	A1JNWM
SWISS HEDGE - Twintrade	D-USD	LU0700553927	A1JNWN
SWISS HEDGE - Twintrade	D-CHF	LU0700554149	A1JNWP

BayernInvest Luxembourg S.A. as the management company of the fund hereby informs the unitholders about the current status of the liquidation procedure following the previous notice of initiation of the liquidation of March 2018.

As of April 27, 2018, the fund's existing swap was closed. Thus, the fund is 100% invested in cash. In anticipation of outstanding payments to the fund, the liquidation cannot be completed. Therefore the liquidation procedure will be continued and completed in accordance with Luxembourg law and regulations, provided that all payments have been booked to the fund account.

Upon full receipt of the payment, the proceeds of the liquidation will be paid to the unitholders in the coming days. The unitholders will be informed by notice about the completion of the liquidation process.

Munsbach, May 2018

The Board of Directors